
Rada Miejska w Grójcu 
Radni – Sesja 

 

Protokół nr LIX/23 

Sesja Rady Miejskiej w Grójcu 
w dniu 17 marca 2023 r. 

 

Obrady rozpoczęto 17 marca 2023 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:16 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków. 

Obecni: 

1.Jerzy Antoniewicz 

2. Karol Biedrzycki 

3. Janusz Dulemba 

4. Henryk Feliksiak 

5. Mirosław Gałka 

6. Tomasz Justyński 

7. Ryszard Krzyżanowski 

8. Anna Lubowiecka 

9. Daniel Marcinkowski 

10. Małgorzata Molenda 

11. Artur Moskal 

12. Weronika Piwarska 

13. Dariusz Prykiel 

14. Adam Siennicki 

15. Grzegorz Stolarek 

16. Jacek Stolarski 

17. Artur Szlis 

18. Małgorzata Szymańczak 

19. Agnieszka Wachulec-Kamienik 

20. Krzysztof Woźnia 

Oraz m.in. 

Burmistrz – Dariusz Gwiazda 

Zastępca – Jarosław Rupiewicz 

 

 



Ad.1/. Otwarcie Sesji. 

Pan Przewodniczący otworzył 59 Sesję Rady Miejskiej w Grójcu. Przywitał 

wszystkich bardzo serdecznie. Poinformował, że sesja jest transmitowana, 

klauzula jest umieszczona na drzwiach wejściowych. 

Sprawdzenie kworum. W obradach uczestniczy 18 radnych, obrady 

prawomocne. 

 

Ad.2/. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Otrzymaliśmy porządek obrad. Zapytał czy do przedstawionego porządku obrad 

są uwagi? Uwag brak.  

Porządek obrad 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

A/ rozpatrzenia petycji. 

B/ wyrażenia sprzeciwu wobec wariantów przebiegu drogi A50 - Obwodnicy 

Warszawskiej przez teren Gminy Grójec. 

4. Zakończenie Sesji. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata 

Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (2) 

Anna Lubowiecka, Jacek Stolarski 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

 



Ad.3/. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

 

A rozpatrzenia petycji. 

Pan przewodniczący poinformował, że komisja Skarg Wniosków i Petycji uznała 

petycję za zasadną. W związku z tym jest przygotowany projekt uchwały. 

Odczytał projekt uchwały. Pytań brak. 

 

Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia petycji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata 

Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (2) 

Anna Lubowiecka, Jacek Stolarski 

Uchwała nr LIX/583/2023 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Następstwem tej uchwały jest wyrażone stanowisko. 

 

 

B wyrażenia sprzeciwu wobec wariantów przebiegu drogi A50 - Obwodnicy 

Warszawskiej przez teren Gminy Grójec. 

Odczytał projekt uchwały. 

Czy do przedstawionego projektu uchwały są jakieś pytania ze strony Państwa 

radnych? 

Radny Janusz Dulemba zapytał, dlaczego Generalna Dyrekcja odwołała 

spotkania z mieszkańcami, jaki jest powód? Czy ktoś z władz samorządowych w 

tej sprawie pytał. 



Pan przewodniczący poinformował, że taka informacja ukazała się na stronie 

Generalnej Dyrekcjo Dróg Krajowych i Autostrad, spotkania zostały odwołane. 

Pan Jarosław Rupiewicz poinformował, że z informacji z Generalnej Dyrekcji 

mają być prowadzone dalsze prace o jego poszerzonym charakterze i nie mamy 

informacji, kiedy te prace mają być zakończone. Komunikat zamieszczony na 

stronie. Do 28 marca mieszkańcy mogą zgłaszać uwagi, podając dokładnie, 

jakiego terenu, których działek dotyczy – wszyscy mieszkańcy mogą zgłosić 

drogą elektroniczną do Generalnej Dyrekcji. 

Radny Artur Moskal zapytał czy wiemy, jaki będzie docelowy przebieg dużego 

ringu warszawskiego 50-tki. Rozumiem, że w tej chwili odbywa się faza 

konsultacji. Uzyskałem informacje z GDDK, że jest to w fazie planistycznej, nie 

jest to końcowa realizacja. Prace będą trwały. 

Pan Jarosław Rupiewicz odniósł się do wypowiedzi radnego - jest to informacja 

z pierwszej ręki. Projektuje to firma TRAKT na zlecenie Generalnej Dyrekcji. My 

mamy informację, że prace projektowe nadal trwają. Projektant i zleceniodawca 

może w tym zakresie się wypowiadać, jaki będzie ostateczny przebieg. My 

zgodnie ze stanowiskiem, jakie zostało opublikowane, nie akceptujemy żadnego 

z tych 3 wariantów i żądamy żeby był przywrócony przebieg zaproponowany w 

2021 roku przebiegający w gminie Tarczyn i takie informacje na dzień dzisiejszy 

mamy. 

 

Więcej pytań nie było. 

Głosowanie; 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia sprzeciwu wobec wariantów przebiegu drogi A50 - Obwodnicy 

Warszawskiej przez teren Gminy Grójec.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata 

Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (2) 



Anna Lubowiecka, Jacek Stolarski 

 

Uchwała nr LIX/584/2023 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 

Ad.4/. Zakończenie Sesji. 

Pan przewodniczący poinformował, że wyczerpaliśmy porządek obrad, 

podziękował i zamknął 59 sesję Rady Miejskiej w Grójcu. 

 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Miejska w Grójcu 

Karol Biedrzycki 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Jolanta Kępka  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


